
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 11.6.2024. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
Volba, ověřovatelů zápisu.  

 
2) Závěrečný účet za rok 2023. 

 
3) Zpráva auditora. 

 
4) Likvidace bioodpadu. 

 
5) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
Zápis pořízen: 18.6.2024   vyvěšeno: 19.6.2024   2024 sejmuto: 
 
Přítomni: M.Beran, K.Medková, Ing.Hrnčíř, M.Putnová, Z.Medek, Ing.Rezek. 
Omluveni: P.Tojnar.                                                       
 
1.) V 18.04 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni Z.Medek a 
M.Beran, zápis a usnesení z minulého zasedání byly následně bez 
připomínek a staly se právoplatnými, navržený program byl schválen. 6 pro.  
 
2.) a) Zastupitelé po projednání schválili návrh „Závěrečného účtu obce za 
rok 2023“. 6 pro       
     b) Zastupitelé projednali a schválili „Účetní uzávěrku za rok 2023. 6 pro 
 
3) Zastupitelé vzali na vědomí „Závěrečnou zprávu auditora za rok 2023“ se 
závěrem: „s výhradou“. Nápravné opatření: při účtování využívat správné 
účetní zápisy při účtování o majetku. 
 
4) Zastupitelé spolu s občany diskutovali budoucí nakládání s bioodpadem 
na „platě“. Závěrem došlo ke shodě na vytvoření dvou oddělených sekcí 
(tráva a větve), které je třeba důsledně separovat, aby bylo možno odpad 
odděleně odvážet k likvidaci. Zastupitelstvo apeluje na občany, aby sami 
separovali Odpad odděleně. Následně bude dle naplněnosti zmíněných kójí 
bioodpad za poplatek odvážen. O dozorem nad dodržováním těchto 
podmínek byl požádán p.Beran.   
 
5)a) Paní Putnová jako předsedkyně finančního výboru předložila detailní 
zprávu o kontrole hospodaření obce, závěrečného účtu a účetní uzávěrky 
s kladným výsledkem. Následně doplnila znění nápravného opatřením 
výhrady auditu za rok 2023.    
 
     
     



 
   b) Obyvatelé ulice V Chatkách žádají zde bydlící občany, kteří cíleně 
objíždějí zpomalovací retardéry po chodníku, aby respektovali nainstalovaná 
bezpečnostní zařízení a nevyužívali chodník jako vozovku.   
 
    c) Jelikož se množí stížnosti na volné pobíhání psů po obci, zastupitelstvo 
žádá občany, aby hlídali své psy a nenechávali je volně se pohybovat bez 
dozoru. Zastupitelstvo děkuje.  
 
    d) Zastupitelé se dohodli na pokračování chodníku směr Poďousov-ulice 
V Chatkách podél hřiště a pověřili pana Berana jeho dokončením.  
 
Příští zasedání ZO se bude z důvodu dovolených konat až 7.8.2024. 
  
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 19:00 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Martin Beran                       Zdeněk Medek               Ing.Roman Hrnčíř 


